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t potwierdzona obecność 56 osób, co jest niezbędne do głosowania

zmian statutowych.
Następnie przyst^piono do głosowania nad kolejnymi propozycjami:

-pierwszy wniosek; w art.2 ust.3 po słowach; "kierunkami studiów"

dopisać zdanie;"a także uprawnienia zawodowe zgodnie z prowadzo

nymi kursami zawodowymi".
W głosowaniu jawnym: "za" - 53, "przeciw"-l, "wstrzymuję się"-l,

wniosek upadł z powodu braku 56 głosów "za". Ponieważ zgodnie

z listę obecności powinno uczestniczyć w głosowaniu 56 Senatorów-

głosowanie powtórzono, ale ilość głosujących nie uległa zmianie;

-drugi wniosek; punkt 2, zmiana art.45;
Na wstępie Rektor wystąpił z wnioskiem, aby w przedłożonej propo

zycji wprowadzić następujące zmiany redakcyjne:
1)po słowach "lub specjalistyczne" wpisać słowa:"w zakresie swoich

kompetencji",
2)ostatnie zdanie zakoóczyć na słowach "właściwa rada",

"za": 49, "przeciw"; 2,  "wstrzymuję się": 2

wniosek o zmiany redakcyjne przyjęto.
Wobec stale powtarzającego się braku quorum statutowego w głosowa

niach wystąpiono z wnioskiem formalnym o przełożenie tego punktu

obrad na następne posiedzenie Senatu (jeżeli wszystkie przedłożone

dzisiaj propozycje zostaną podtrzymane przez wnioskodawców).

Wniosek przeszedł jednomyślnie.
Wobec powyższego przystąpiono do głosowania wniosku RW O.i Z.P.

o zmianę nazwy Wydziału na Wydział Zarządzania. Jest to również

zmiana Statutu, której uchwalenie wymaga większości 2/3 "za".

W głosowaniu jawnym; "za" - 55, "przeciw" -0, "Wstrzymuję się" - 1,

wniosek upadł nie uzyskując wymaganej większości 2/3 "za".

ad 10/

Na wstępie Rektor przypomniał, że sprawa utworzenia Szkoły im.

W,Goetla była już omawiana na poprzednim posiedzeniu Senatu.

W wyniku tamtej dyskusji została przygotowana propozycja uchwały

Senatu w tej sprawie, którą Senatorzy otrzymali na piśmie.
Prof.M.Handke poinformował, iż zgodnie z zaleceniem z poprzedniego

posiedzenia Senatu, Senacka Komisja Organizacyjna dyskutowała tą
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kwestię i generalna konkluzja Komisji jest następuj^ca; SKO akcep
tuje projekt utworzenia Szkoły Ochrony i Inżynierii środowiska im.

W.Goetla, wnosząc uwagi do rozważenia przez Senat;

1/ poszerzenie nazwy Szkoły (np.Szkoła Ochrony Zasobów Naturalnych
i Inżynierii środowiska im.W.Goetla),

Z/ w zasadach działania Szkoły scalić punkty 3 i 6 wprowadzając

zapis w jednym punkcie,

3/ zmienić pieczęć okrągłą na podłużną.

Rektor w uzupełnieniu poinformował, że wszystkie te uwagi zostały

uwzględnione w przedłożonym projekcie.

Próf.St.Gorczyca, nie negując idei utworzenia Szkoły, zgłosił nastę

pujące zastrzeżenia:

1/ w pkt.3 skreślić zdanie:AGH wspiera Szkołę w zakresie realizacji

jej celów i form działania".

Zdaniem dyskutanta szkoły takie winny być tworzone w oparciu o fun

dusze zrzeszających się wydziałów i dlatego AGH, generalnie jako

jednostka, wspierać tego nie może.

2/ równolegle z powyższą poprawką należy w pkt.12 skreślić pozycje

"dotacje z budżetu Uczelni", dlatego że szkoła ma charakter

zrzeszenia a nie organizacji, która "pociągnie" z budżetu Uczelni

dodatkowe środki.

Prof.Z.Wllk stwierdził, że ponieważ do rozstrzygnięcia przedłożono

również nazwę Szkoły sprawa ta wymaga szerszego wyjaśnienia. Otóż

w gruncie rzeczy żadna z tych nazw nie odpowiada ściśle temu, z czym
mamy do czynienia, dlatego też Szkoła Ochrony i Inżynierii środowis

ka nie obejmuje w gruncie rzeczy całości zagadniert ochrony środowis

ka. Natomiast wersja II - Szkoła Ochrony Zasobów Naturalnych i In
żynierii środowiska obejmuje również problemy zasobów naturalnych,

którymi szkoła nie będzie się zajmować. W związku z tym ten termin

zasobów naturalnych należałoby, w przypadku przyjęcia II wersji,

uściślić. Dlatego też I wersja wydaje się bardziej prawidłowa.

Prof.A.Jankowska-Kłapkowska poparła propozycję zgłoszoną przez

Senacką Komisję Organizacyjną z małą poprawką. W związku z tą popraw

ką Pani Profesor ustosunkowała się do wypowiedzi przedmówcy, a mia

nowicie; Szkoła Zasobów nie Naturalnych a Zasobów Przyrody. Olbrzymia

ilość zasobów dzisiaj nie ma już charakteru naturalnego,  tak jak
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rozumieją to biolodzy, geolodzy. To są zasoby, które stworzył czło

wiek. Ale sg to zasoby przyrody i powinny być w sferze naszych
zainteresowań. Dlatego Pani Profesor proponuje nazwę: Szkoła Ochro

ny Zasobów Przyrody. Następna kwestia - czy należy konkretyzować

jakiego rodzaju są te zasoby - zdaniem prof.Jankowsklej-Kłapkowskiej

nie. Przecież to ma być jednostka, która będzie zrzeszać również

inne jednostki AGH, które zajmują się problematyką szerzej, nie tylko

zagadnieniami przyrody nieożywionej. Dlatego też, zdaniem Pani Pro

fesor powinien być ten szeroki "oddech", tym bardziej, że np. to co
proponuje Wydział Geodezji to są badania interdyscyplinarne, jeżeli

więc zawęzimy nazwę szkoły, przekreślamy sobie jednocześnie możli

wość prowadzenia bardzo ciekawych i istotnych dla przyrody badań

nad ochroną tej sfery. Oruga sprawa poruszona przez Panią Profesor

dotyczyła wypowiedzi prof.St.Gorczycy. Dyskutantka zgadza się całko

wicie z opinią, że absolutnie szkoła powinna się utrzymywać z włas

nych środków -nic powinna obciążać budżetu Uczelni. Ostatnia sprawa -
punkt 4 podpunkt 3 - zakończyć na słowach: "reprezentowanych w Uczel

ni" natomiast nie wymieniać tych gałęzi gospodarki. Nie zawężajmy

sobie więc, dla kogo i w jakich sprawach będą prowadzone analizy

i sporządzane opinie.
Prof.Cz.Podrzuck1 poparł wersję II nazwy Szkoły. Przypomniał również,

że już na poprzednim posiedzeniu Senatu zgłosił zastrzeżenia do pro
ponowanej nazwy. Zdaniem Profesora bowiem ochrona środowiska "wchodzi"

w szersze pojęcie jakim jest Inżynieria środowiska. Natomiast wyod

rębnienie pierwszej części tej II wersji nazwy jest całkowicie słusz

ne. Ponieważ jednak przymiotnik "naturalny" ma wieloznaczny sens,

związany nie tylko z przyrodą, dyskutant popiera wniosek prof.Jankows-

kiej-Kłapkowskiej o zmianę na "zasoby przyrody".

Prof.Z.Engel wystąpił z zapytaniem, czy najbardziej ważna istota

w środowisku - człowiek - jest zasobem przyrody, czy zasobem natu

ralnym? Dlatego Profesor proponuje przyjęcie I wersji nazwy, która

mieści w sobie również ochronę człowieka np. przed promieniowaniem,

nadmiernym hałasem, drganiami itp. W przypadku II wersji będzie to

ograniczenie do pewnych zagadnień ochrony zasobów naturalnych, ochro

ny środowiska, a w naszej Uczelni zagadnienia te powinny być trak

towane w sposób kompleksowy.
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Rektor zaproponował, że skoro na ogół Senatorowie zgadzali się na

to, aby Wydziały zmieniały sobie nazwy według swojego upodobania,

to autorom wniosku o utworzenie Szkoły, którzy zaproponowali dla

niej nazwę, możnaby również pozwolić na przyjęcie takiej nazwy jaką

sobie zażyczyli.

Następnie przystąpiono do głosowania kolejnych wniosków:

-pkt 1 przedłożonego projektu uchwały - nazwa Szkoły - wersja I -

optyczna większość,
-pkt 2a, 2b, 2c przedłożonego projektu uchwały , połączenie pkt 3

i 6 - nic było wniosków przeciwnych, wniosek przyjęto,

-wniosek prof.St.Gorczycy, aby w pkt.3 skreślić zdanie:"AGH wspiera

Szkołę w zakresie realizacji jej celów i form działania"

"za": 29, "przeciw": 4, "wstrzymuję się": 10, wniosek przyjęto;

-wniosek prof.A.Jankowskiej-Kłapkowskiej, aby w punkcie 4 podpunkt

zakończyć na słowach: "reprezentowanych w Uczelni".

"za": 46, "przeciw": 0, "wstrzymuję się"; 1, w^iosek przyjęto;

-wniosek prof.St.Gorczycy, aby w pkt. 12 skreślić pozycję:"dotacje

z budżetu Uczelni",

"za": 4.5, "przeciw": 0, "wstrzymuję się": 0, wniosek przyjęto.

Następnie przystąpiono do głosowania całości przedłożonego projektu

uchwały Senatu w sprawie utworzenia Szkoły im.W.Goetla po skreśleniu

punktu 1 wersja II i dopisaniu zmian w pkt.3, 4 i 12.

W głosowaniu jawnym:

"za": 50, "przeciw": 1, "wstrzymuję się": 0

Senat przyjął uchwałę o utworzeniu Szkoły im.W.Goetla. Pełny tekst

uchwały wraz z zasadami działania Szkoły załączono do niniejszego

protokołu.
Rektor równocześnie poinformował, że rola pełnomocnika Rektora do

utworzenia Rady Programowej tej Szkoły zostanie powierzona prof.

Janowi Gocałowi.

ad 11/

Prof.St.Rychlicki poinformował na wstępie, że w materiałach przesła

nych Senatorom razem z zaproszeniem znajduje się Statut Fundacji

Studentów Wydziału Organizacji i Zarządzania Przemysłem przy Akademi

Górniczo-Hutniczej w Krakowie. Sprawa utworzenia tej Fundacji była


